



在第五十六屆香港護理學院周年大會，會員支持以前瞻、團結、創新、承傳, 展現香港現今的護理 “Nursing Now”  
“Nursing Now” campaign, run by WHO, ICN & Burdett Trust for Nursing, was supported in CNHK 56<sup>th</sup> Annual General Meeting.







香港護理學院  
常做運動，疾病遠離



推廣基層健康；參與社區「世界無煙日活動」

Organize Primary Health Activity. Participating in "World Smoke Free" activity in promoting community health.





參與香港食物及衛生局、香港護士管理局的諮詢活動  
Participating in advisory group organized by Food and Health Bureau  
Hong Kong and The Nursing Council of Hong Kong







香港護理學院舉辦第十九屆國際護士協會的亞洲人力資源論壇  
19<sup>th</sup> ICN Asian Work Force Forum hosted by College of Nursing Hong Kong  
香港護理學院舉辦第二屆海峽兩岸暨港澳地區護理高峰論壇暨學術研討會的  
專業交流及學術會議  
2<sup>nd</sup> Cross-Strait and Hong Kong, Macau Nursing Conference and Professional  
Visit hosted by College of Nursing Hong Kong







帶領香港護士團隊出席第五屆海峽兩岸暨港澳地區護理高峰論壇暨學術研討會  
專業交流及學術會議

Lead Hong Kong Nurses to attend 5<sup>th</sup> Cross-Strait and Hong Kong, Macau  
Nursing Conference and Professional Visit



參與香港食物及衛生局統籌的大灣區醫療機構和組織的考察交流活動 2018  
Participating in Professional Visit and Sharing for Guangdong-Hong Kong-Macao  
Greater Bay Area Development 2018 organized by Food and Health Bureau Hong  
Kong